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Z Á P I S N I C A 
č. 5/2022 

zo zasadnutia výboru MsO SRZ Partizánske 
zo dňa 24.8.2022 

  
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny - neprítomný Ján Darnady – ospravedlnený 
 
Program: 

1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
2. Odsúhlasenie programu zasadnutia 
3. Kontrola uznesení z posledného ZV 
4. Aktuálna správa hospodára (návrh zarybňovacej komisie, aktualizácie oznamov 

o zarybňovaní na webe, aktuálny plán zarybnenia a jeho plnenie formou 
excelovskej tabuľky, výsledky testovania objemu kyslíka na našich revíroch 
ichtyológom p. Hajňukom, zoznam veci na zakúpenie/obnovu pre HH) 

5. Finančná situácia 
6. Rybárska stráž 
7. Obnova IT vybavenia kancelárie MsO SRZ PE 
8. Smernica o platení rok 2023 
9. Obnova vybavenia (skladacie lavice, stoly, kotliny, poličky) pre potreby rybárskych 

pretekov a rybárskeho prístrešku vo VÚ 
10. Diskusia 
11. Záver 

 

PRIEBEH:  
 
Bod č. 1  
Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľ 
Prítomných privítal predseda MsO SRZ Partizánske a zahájil schôdzu. 
Následne výbor poveril ako zapisovateľa zápisnice tajomníka ZO a overením zápisnice Petra Hazuchu.  
 
 
Bod č. 2  
Odsúhlasenie programu zasadnutia 
Predseda MsO SRZ Partizánske oboznámil prítomných s programom schôdze a dal o programe 
hlasovať. 
 
Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Program schôdze bol schválený. 
 
 
Bod č. 3 
Kontrola uznesení z posledného ZV  
Tajomník predniesol zoznam úloh z predchádzajúcej schôdze a vyzval zodpovedných, aby sa k úlohám 
vyjadrili a to nasledovne: 

- spracovať a umiestniť informačnú tabuľu na OR Nedanovce v znení „Oblasť je monitorovaná 
kamerovým systémom z dôvodu častého znečistenia.“ 
Z: Vladimír Marko    T: 31.07.2022 
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Úloha bola splnená. 
 

- poskytnúť Štefanovi Kohýlovi fotografický materiál, ktorý bol vyhotovený z pretekov 
Baťovianska 24-ka. 
Z:  Ing. Ľubomír Belis  T: 31.07.2022 
Úloha bola splnená. 
 

- zriadenie „Knihy preberania materiálu“ na VN Partizánske v budove č. 1, ktorá sa bude 
využívať na zapisovanie vydaného a prijatého materiálu.  
Z: Ľubomír Belis ml.   T: 31.8.2022 
Úloha nesplnená – T do najbližšieho zasadnutia výboru ZO 
 

- zarybňovacej komisii spracovať návrh jesenného zarybnenia najmä ohľadom pstruha a kapra. 
Z: Ľubomír Belis ml.   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 
Úloha bola splnená. 
 

- preverenie obsahu kúpno – predajnej zmluvy ohľadom budovy na Štrkovisku v Žabokrekoch 
n/N  a informovanie členov výboru ZO. 
Z: štatutári ZO   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 
Dňa 9.8.2022 tajomník ZO odoslal na mail všetky potrebné doklady ohľadom uvedenej budovy. 
Úloha bola splnená.  

 
 
Bod č. 4 
Aktuálna správa hospodára (návrh zarybňovacej komisie, aktualizácie oznamov o zarybňovaní na 
webe, aktuálny plán zarybnenia a jeho plnenie formou excelovskej tabuľky, výsledky testovania 
objemu kyslíka na našich revíroch ichtyológom p. Hajňukom, zoznam veci na zakúpenie/obnovu 
pre HH). 
Hlavný hospodár informoval: 

- o zarybňovacej komisii, ktorá mala jedno stretnutie, 
- o možnosti použitia 11520 eur nad rámec povinného zarybnenia, 
- o možnostiach zarybnenia a orientačné ceny násad na jeseň 2022, dal na zváženie nákup 

kaprov K5 – ale nákup takýchto kaprov je veľmi drahý,  
- o návrhoch zarybnenia ohľadom K2 a K3 jesenných násad do našich revírov, o zvážení 

možnosti nákupu lieňa, 
- predaj hosťovačiek cez rybárske predajne od 1.7. je zabezpečený. 

 
Prebehla diskusia o možnosti, aby bola zabezpečená prítomnosť zástupcov našej ZO pri nakládke 

zakúpených násad – ide o minimálne dvoch poverených členov, v jednom motorovom vozidle a všade 
tam, kde to bude možné. 
 
Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 
Výbor schválil, aby bola zabezpečená prítomnosť zástupcov našej ZO pri nakládke zakúpených násad. 
 

Predseda navrhol a tiež z diskusie členov výboru k predmetnej problematike boli pre hlavného 
hospodára stanovené úlohy: 
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- HH pošle pred najbližším zasadnutím výboru ZO všetkým členom tabuľku plánu zarybnenia 
nad rámec povinného zarybnenia (v sume 11520 eur) a odpočet plnenia plánu zarybnenie 
formou excelovskej tabuľky 

- HH zabezpečí stretnutie s p. Porkertom (Trnava) za účelom zistenia cien násad – T: 15.9.2022 
 
Hlavný hospodár informoval: 

- o návšteve p. Ing. Hajňuka na našich revíroch, kedy bola vykonaná kontrola stavu kyslíka 
v revíroch. Najlepšie je na tom Kolačno, VN Veľké Uherce a Štrkovisko Žabokreky nad Nitrou. 
Na hranici je VN Partizánske (okolo 7mg O2). OR Nedanovce mal okolo 6 mg O2. Aplikovali sa 
baktérie a situácia sa zlepšila. HH výbor ZO ubezpečil, že stav kyslíka sa bude priebežne 
monitorovať, 

- o potrebe nákupu vypúšťacieho rukáva (10m dlhý) – o technických parametroch a cene sa 
bude informovať u p. Porkerta, 

- o zapožičiavaní prístrešku na VN Veľké Uherce – zápožičky prebiehajú bez problémov, aj za 
pomoci p. Tomu. 

 
 
Bod č. 5 
Finančná situácia. 
Ing. Peter Magdolen (ekonomický referent a pokladník) informoval: 

- vedenie finančnej evidencie je priebežné, 
- v systéme EQ Money sa evidujú všetky účtovné operácie aj na úroveň analytiky, 
- v systéme RYBÁR sa evidujú skenované dokumenty – došlé faktúry podľa knihy došlej pošty 

a dokumenty k osobe a podobne, 
- k 31.6.2022 bol stav na BÚ 148835 eur a hotovosť v pokladni 1341 eur, 
- kontrolná komisia vykonala kontrolu vedenia účtovníctva – bez zistených závad, 
- rozpočet - príjmová a výdavková časť našej ZO sa plní – príjem bol 91309 eur (plán 80000), boli 

tam aj sponzori a dotácie, výdavky 46224 eur – z toho 26980 eur násady, 8600 eur čerpacia 
stanica ako investičné výdavky, PHM a cestové 2339 eur a iné. 

 
Martin Špirko (KK) – upozornil na vysoké poplatky v súvislosti s vedením nášho účtu v 365 Banke. 
 
Predseda – upozornil, že táto banka nemá vkladomaty, čo je nevýhoda, možno bude potrebné hľadať 

inú banku. 
 
Ing. Peter Magdolen – do úvahy prichádzajú banky VÚB a ČSOB (mame kontaktne osoby do oboch 
bank, konať musia štatutári) 
 
Predseda – ak VUB/CSOB dokáže ponúknuť čo i len porovnateľný balík, už je to výhodnejšie vzhľadom 

k možnosti vkladomatu, určite sa však podarí získať lepšiu ponuku. Ak by sme sa rozhodli 
pre iný účet, určite bude potrebne v prechodnom období mat aktívne paralelne 2 účty. 
Budeme si musieť interne urobiť štatistiku transakcii za 12 mes, aby nás banka vedela 
namapovat na exist. produkt.  Pozor kvôli 2% je potrebne pripadnú zmenu b.u. vykonať 
do vystavenia notárskej zápisnice. 

 
 
Bod č. 6 
Rybárska stráž. 
Bc. Tomáš Trojan (vedúci RS): 

-  informoval, o zaslaní žiadosti na OÚ Partizánske, aby zaslali aktuálny zoznam členov RS, 
ktorých tam vedú, 
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- bude potrebné stretnutie všetkých členov RS, 
- informoval o možnosti zavedenia elektronickej knihy evidencie dochádzky členov RS na 

kontroly – cez mobil, je to spoplatnené (na 1 rok asi 100 eur), do budúceho výboru zistí presné 
informácie ohľadom tohto systému a o možnostiach jeho zavedenia v našej ZO. Možné 
zavedenie tejto evidencie podporil aj HH. 

 
 
Bod č. 7 
Obnova IT vybavenia kancelárie MsO SRZ PE. 
Predseda: 

- upozornil na potrebu vylepšiť IS a hardware – aby bol prístup z internetu na dáta v kancelárii 
na RQ Money a IS RYBÁR, 

- plán a cenovú kalkuláciu riešia predseda, tajomník a ekonomický referent, 
- v septembri bude predložený návrh riešenia. 

 
 
Bod č. 8 
Smernica o platení rok 2023. 
Tajomník: 

- informoval o návrhu smernice o platení na rok 2023, 
- upozornil, že ceny zväzových povolení na rybolov kaprové a lipňové boli Radou SRZ zvýšené 

o 10 eur a stanovené na 50 eur (odvod 47 eur, 3 eura pre ZO), 
- ceny ostatných povolení na rybolov sa nebudú meniť a zostanú v tej istej položkovej skladbe, 

tiež sa nebude meniť cena členskej známky pre dospelých, 
- navrhol jedinú zmenu a to zmeniť cenu zápisného (obnovu členstva) pre dospelých z 50 eur 

na 60 eur – ako dôvod uviedol, že sa zvyšuje cena odvodu z členských známok o jedno euro 
(na 7 eur), čo znižuje príjem asi o 900 eur, tiež aj takto zvýšená cena zápisného je najnižšia 
v rámci všetkých okolitých ZO. 

 
K predloženému návrhu smernice neboli žiadne pripomienky. 
 
 
Bod č. 9 
Obnova vybavenia (skladacie lavice, stoly, kotliny, poličky) pre potreby rybárskych pretekov 
a rybárskeho prístrešku vo VÚ. 
Predseda – upozornil, že obnova zariadení pre športové preteky a prístrešok musí byť priorita. 

Problematika sa bude riešiť na ďalšom zasadaní výboru ZO. V budove B3 na VN 
Partizánske sú pripravené zásuvky na elektriku a nie je tam elektrika. 

 
Jozef Habala – zistil, že do zakúpenej budovy prečerpávacej stanice na Štrkovisku Žabokreky nad 

Nitrou zateká cez strechu voda, čo sa prejavilo v období zvýšených dažďových 
prehánok. Predseda navrhol, aby p. Habala preveril stav budovy a informoval výbor 
ZO na najbližšom zasadaní. 

 
 
Bod č. 10 
Diskusia 
Peter Hazucha: 

- informoval o zmene oprávnených osôb v súvislosti s alarmom na VN Partizánske, 
- požiadal, aby sa urgentne zaviedla kniha výdaja materiálu z budovy na VN Partizánske. 
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Peter Hazucha o 20:00h sa ospravedlnil a odišiel zo zasadnutia výboru. Počet prítomných členov 
výboru zostalo 8. 
 
Webová stránka a hosťovacie povolenia. 
Predseda: 

 - upozornil, že na našej webovej stránke sa nenachádza informácia o mieste zakúpenia 
hosťovacích povolení. 

Tajomník: 
- konštatoval, že zabezpečí okamžite aktualizáciu týchto informácii na našej webovej stránke. 

 
Kooptácia nových členov výboru ZO. 
Predseda:  

- upozornil členov výboru, že Oliver Velšic sa vzdal členstva vo výbore v našej ZO. Informoval, že sa 
pýtal prvého náhradníka Miroslava Legéňa, či má záujem stať sa ako prvý náhradník členom 
výboru ZO. Tento kandidatúru a kooptáciu z osobných a zdravotných dôvodov odmietol a vzdal 
sa ako prvý náhradník nástupu za člena výboru v ZO. Náhradníci na 2., 3. a 4. mieste majú rovnaký 
počet hlasov a na VČS sa nevykonalo dodatočné hlasovanie o poradí týchto náhradníkov. Podľa 
organizačného poriadku SRZ nie je daný časový limit na kooptáciu ďalšieho člena do výboru ZO, 
výbor nebude kooptovať tohto člena, nakoľko tento je uznášania schopný. 

 
Predseda dal návrh, že výbor ZO nebude v súčasnosti kooptovať nového člena výboru ZO 

a o poradí zvolených náhradníkov na 2-4 mieste rozhodne budúca výročná členská schôdza v r. 2023, 
po ktorej sa vykoná kooptácia nového člena výboru ZO. 
 
             Hlasovanie:        Za – 8                      Proti – 0                            Zdržal sa – 0 
             Výbor odsúhlasil, že nebude v súčasnosti kooptovať nového člena výboru ZO a o poradí 

zvolených náhradníkov na 2-4 mieste rozhodne budúca výročná členská schôdza v r. 2023, po 
ktorej sa vykoná kooptácia nového člena výboru ZO. 

 
Aktualizácia hospodárov na OÚ Partizánske. 
Predseda: 

- informoval, že na OÚ Partizánske bola odoslaná žiadosť o vyradenie Ing. Šútora zo zoznamu 
hospodárov MsO SRZ Partizánske, 

- informoval, že Ing. Šútor už nie je v zozname notifikovaných osôb v súvislosti s alarmami. 
 
Chovný rybník Kolačno. 
Hlavný hospodár: 

- informoval, že rybník sa priebežne kŕmi – vykonávajú to 2 osoby, 
- informoval, že stav kyslíka vo vode je v poriadku, 
- navrhol, aby sa v jeseni 2022 vykonal výlov a potom perspektívne nasadiť o rok zubáča, ak to 

bude vhodné. 
 
 
Bc. Tomáš Trojan: 

- informoval, že zástupcovia Gymnázia Partizánske majú návrh – chcú zriadiť náučný chodník na 
VN Partizánske. Túto skutočnosť predbežne preverí p. Trojan. 

 
Hlavný hospodár: 
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- informoval, že hlavný ichtyológ ho upozornil, že na okysličovanie vody vo VN Partizánske je 
možné použiť turbínu – venturiho trisku, ktorú je možné jednoducho vyrobiť. 

 
 
Prívlačové preteky na VN Partizánske. 
Predseda, Štefan Kohýl: 

- plánuje sa v jeseni násada pstruhov 400 kg, 
- po tomto by sa mohli zorganizovať prívlačové preteky, do úvahy zvoliť voľný spôsob lovu – 

muškárenie aj prívlač, 
- všetko sa upresní na najbližšom výbore. 

 
 
Predseda, Štefan Kohýl: 

- p. Cibulka žiadal – možnosť 1.-2.10.2022 na Nitre usporiadať prívlačové preteky, 
- predseda sa ešte skontaktuje s p. Cibulkom a preverí stav veci.  

 
 
Štefan Kohýl: 

- navrhol, aby sa platil príspevok pre pretekárov, ktorí sa kvalifikujú na majstrovstvá SR, Európy 
a sveta a podobne vo výške 100 eur, 

- ide o preteky jednotlivcov, kde sa tento sám kvalifikuje a zastupuje ZO. 
Tajomník – navrhol, aby sa tieto ďalšie finančné požiadavky športovcov na našu ZO a členskú základňu 
spracovali do prehľadného návrhu vo forme tabuľky a toto spracuje Kohýl. Vladimír Marko 
konštatoval, či by nemala členská základňa schvaľovať tieto finančné výdavky. 
 
 
Štrkovisko Žabokreky nad Nitrou – diskusia: 

- podľa zmluvy sme vlastníci trafostanice - konštrukcie, 
- do čističky je natiahnutá elektrika - káblovanie, bolo by vhodné mať vlastný prívod elektriky, 
- Ing. Magdolen predbežne zistí stav okolo prívodu elektriny, informácie okolo tohto problému, 
- kúpená budova je kvalifikovaná druhovo č. 18 – závlahová čerpacia stanica a v prípade 

zásahov a úprav bude pravdepodobne potrebné zmeniť kvalifikáciu kúpenej budovy. 
 
 
Tajomník: 

- bola prijatá písomná žiadosť od p. Gabriely M. o vyplatenie finančnej „návratky“ za zosnulého 
J.M. , nášho bývalého člena, 

- povolenie za rybolov nebolo vrátené za rok 2021, za predchádzajúce roky nevykazoval „veľkú 
rybársku aktivitu“, 

- dohodnuté, aby bolo požiadané o vrátenie povolenia na rybolov za rok 2021 a následne sa 
rozhodne. 

 
 
Bod č. 11  
Záver:  
 
Uznesenie:  
Výbor berie na vedomie:  

- stav plnenia úloh z predchádzajúceho zasadnutia výboru, 
- správu hlavného hospodára, 
- informáciu o finančnej situácii k 31.6.2022, 
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- informáciu o rybárskej stráži, 
- informáciu o obnove IT vybavenia v kancelárii MsO SRZ PE, 
- informáciu o Smernici o platení na rok 2023, 
- informáciu o stave chovného rybníka na Kolačnom a možnom postupe v roku 2023, 
- informáciu o stave zakúpených nehnuteľností na Štrkovisku v Žabokrekoch n/Nitrou. 

 
Výbor schvaľuje:  

- zabezpečenie prítomnosti zástupcov našej ZO pri nakládke zakúpených násad v počte 
minimálne dvoch poverených členov, v jednom motorovom vozidle a všade tam, kde to bude 
možné, 

- že nebude v súčasnosti kooptovať nového člena výboru ZO a o poradí zvolených náhradníkov 
na 2-4 mieste rozhodne budúca výročná členská schôdza v r. 2023, po ktorej sa vykoná 
kooptácia nového člena výboru ZO. 

 
Výbor ukladá: 

- zriadenie „Knihy preberania materiálu“ na VN Partizánske v budove č. 1, ktorá sa bude 
využívať na zapisovanie vydaného a prijatého materiálu.  
Z: Ľubomír Belis ml.   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

- spracovanie a zaslanie tabuľky plánu zarybnenia nad rámec povinného zarybnenia (v sume 
11520 eur) a aktuálne plnenia zarybňovacieho plánu vo forme excelovskej tabuľky členom 
výboru.  
Z: Ľubomír Belis ml.   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

- zabezpečiť stretnutie p. Porkertom (Trnava) za účelom zistenia cien násad a možnosti nákupu 
vypúšťacieho rukáva. 
Z: Ľubomír Belis ml.  T: 15.9.2022 

- preverenie stavu budovy na Štrkovisku v Žabokrekoch n/Nitrou v súvislosti s pretekaním 
strechy.  
Z: Jozef Habala   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

- vykonať aktualizáciu webovej stránky ZO ohľadom informácii v súvislosti so zakúpením 
hosťovacích povolení na rybolov v našej ZO.  
Z: Ing. Ľubomír Belis   T: okamžite 

- preverenie o možnostiach organizovania pretekov na Nitre s p. Cibulkom.  
Z: Ing. Mário Podmaník  T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

- spracovanie prehľadnej tabuľky ohľadom finančných požiadaviek športovcov na našu ZO 
v súvislosti s postupom jednotlivcov do celoslovenských, európskych alebo svetových súťaží.  
Z: Ing. Štefan Kohýl   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

- zabezpečiť písomnú komunikáciu s p. Gabrielou M. o vrátení povolenia na rybolov za rok 2021 
po zosnulom členovi našej ZO.  
Z: Ing. Ľubomír Belis   T: najbližšie zasadnutie výboru ZO 

 
Ing. Mário Podmaník poďakoval prítomným za aktívny prístup a ukončil zasadnutie výboru.  
  
  
Zapísal:     Ing. Ľubomír Belis            Ing. Mário Podmaník  
               tajomník              predseda   
 
 
  Overil – zasadnutie do 20:00hod: 
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     Peter Hazucha 
 
 
              Overil vedúci Kontrolnej komisie MsO SRZ Partizánske - zasadnutie po 20:00hod: 
  
    Martin Špirko 


